
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 31.10.2019  
 
Nils Marton Aadland (H) stilte slikt spørsmål:  
 

«Spørsmål angåande Ferde AS 
 
Viser til diverse medieoppslag  angående Ferde AS. Bildet som teiknar seg er alvorleg og er eigna 
til å redusere tilliten til selskapet. 
 
I samband med dette har eg følgjande spørsmål til fylkesordføreren: 
 

1. Etter det eg kjenner til skal det haldast eigarmøte i Ferde AS i morgon, 01.11. 
Vil fylkesordførar kalla inn til ekstraordinær generalforsamling dersom dei opplysningane 
som kjem fram i eigarmøtet ikkje er tilfredsstillande? 

 
2. Deloitte skal gjennomføre forvaltningsrevisjon av Ferde AS. 

Deloitte er i tillegg revisor for Ferde AS.  Meiner fylkesordførar at det er kurant at 
selskapet som skal gjennomføre forvaltningsrevisjon av Ferde AS også er selskapet sitt 
revisjonsfirma? 

 
3. Er det oppnevnt valnemnd for oppnevning av styremedlemmer til Ferde AS?» 

 
Fylkesordførar svarte. 
 


